
 

 

 

Općinsko vijeće  

KLASA: 023-05/15-01/180 

UR.BROJ:2133/17-03-4/3-15-01  

Vojnić , 17. srpanj  2015.  godine  

 

 

Z A P I S N I K 
sa 20. sjednice Općinskog vijeća općine Vojnić održane dana 17. srpnja 2015 godine s 

početkom u 13,00 sati 

 

Prisutni : Dragan Bjelivuk , Boro Matijević , Mladen Matić , Drago Valentić , Luka Užar ,  

                 Jurica Jašinski i Esmira Galijašević 

 

Odsutni : Branko Eremić , Mijat Bilić , Igor Novković , Miloš Mrkić , Mirko Martinović i  

                 Milorad Martinović  

 

Ostali prisutni : Neboša Andrić – Općinski načelnik  

                          Josip Kurtović – zamjenik načelnika  

                          Nikola Škrgić – zamjenik načelnika  

                          Nataša Opačić – pročelnica JUO  

                          Milica Vučinić – Sipić  službenica JUO u svojstvu zapisničara  

 

Započeto u 13, 04  

 

Dragan Bjelivuk otvara 20 sjednicu Općinskog vijeća , pozdravlja sve prisutne i predlaže da 

se počne s informacijama , prijedlozima i mišljenjima  .  

 

Jurica Jašinski  pita  

 

1. Dali se postupa po Pravilniku o prekomjernoj uporabi nerazvrstane ceste ? 

2. Imali zahtjeva  , te dali se radi po Pravilniku ? (  vidi da se drva izvlače ) . 

 

Nebojša Andrić  odgovara da je Pravilnik o prekomjernoj uporabi nerazvrstane ceste stupio 

na snagu još u veljači ove godine , zahtjeva ima , ( jedno vrijeme smo čak bili i zatrpani 

zahtjevima , a na teren uvijek mora ići i jedan od njegovih zamjenika ,  netko iz komunalca da 

se slikaju putovi , te da se vidi u kakvom su stanju . Šumarija nikom ne da otpremnicu za drva 

dok od nas ne donese Rješenje , odgovorio je načelnik  Andrić. 

 

Dragan Bjelivuk  pita  

 

1. Dali naše područje spada u brdsko – planinska područja ? 

 

Nebojša Andrić odgovara da općina Vojnić nije na spisku za brdsko – planinska područja 

iz razloga što je Općinsko vijeće trebalo donijeti tu odluku . To je bilo misli 2003. godine 

kad je bila kriza vlasti .Tadašnja vlast nije sazvala sjednicu Općinskog vijeća nego se išlo 

na prijevremene izbore ( kad su srušili sami sebe ) . U tom periodu općina Vojnić nije 

donijela Odluku i prošli su rokovi .  



  

Isključivo rad Općinskog vijeća ( tadašnji vijećnici ) su krivci zašto mi sada nismo u 

kategoriji brdsko .- planinskog područja . 

Isto tako i 2008. godine kada se njega smjenjivalo nije usvojen Plan raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem .Vijećnici su dva puta skidali s dnevnog reda taj Plan koji nije 

usvojen . Zbog toga svi građani trpe štetu zašto  netko nije htio da to usvoji .  

Danas isto tako oporbe nema iako imamo važne teme .  Doduše bile su važne teme i prošli 

put . Danas treba da se razgovara o deponiji smeća ( koje je netko drugi zakuhao – danas 

to treba rješavati ) . Danas ih ponovo nema , a da nemamo kvoruma ne bismo mogli 

donijeti Odluku što ćemo s našim smećem .   

Ponavlja da što se tiče statusa brdsko – planinskog područja krivnja je isključivo na 

tadašnjem sazivu   Općinskog vijeća zaključio je izlaganje načelnik Andrić. 

 

Dragan Bjelivuk pita još  

 

1. Stari gradovi i spilje – neka sredstva - dali su predviđena?  

2. Dali je nešto dala Županija ? 

 

Nebojša Andrić  odgovara da će se ovih dana krenuti s komunalcem u čišćenje puta za stari 

grad Krstinju . Za to imaju od Županije osigurana sredstva u iznosu od 10.000 kuna . 

 

Dragan Bjelivuk daje na usvajanje zapisnik sa 19. sjednice Općinskog vijeća .  

 

Glasalo se : jednoglasno : sedam ( 7 ) za  

 

Pošto više nije bilo pitanja Dragan Bjelivuk predlaže utvrđivanje dnevnog reda i  kaže da 

ćemo imati jednu dopunu dnevnog reda  točka 6 ( Odluka o davanju ovlasti načelniku općine 

Vojnić za sklapanje ugovora )  . 

 

Luka Užar ima prijedlog još jedne točke dnevnog reda  i pojašnjava . 

Napominje da jedan dio vijećnika ignorira rad Općinskog vijeća i predlaže da se stavi točka 

dnevnog reda i da se razmotri- odnosno donese Odluka o drugačijem načinu davanja 

vijećničkih naknada da se na neki način stimulira da rade ili destimulirati za ne rad . Predlaže 

iz tog razloga da se to uvrsti kao točka dnevnog reda i da se razmotri na koji način bi se ovih 

500 kuna onemogućilo davati ljudima koji neće da rade . To su naši zajednički novci pa zato i 

predlaže donošenje Odluke u tom smislu .  

 

Nataša Opačić pita „ Želi li on to reći da onaj tko nije na sjednici Vijeća ne bude plaćen ?  

Daje ,  znači prijedlog da se donese Odluke da vijećnik dobiva naknadu za prisutnost na 

Vijeću . Pojašnjava dalje da mi sada imamo Odluku da se naknada dobiva svaki mjesec bilo 

Vijeće , ne bilo , bio vijećnik prisutan ili ne . Kako želite – samo po sjednici pita Nataša 

Opačić . 

 

Luka Užar odgovara da će se raspravljati kad točka ( ako bude usvojena ) dođe na red. 

 

Dragan Bjelivuk daje na usvajanje slijedeći  

 

                                                              Dnevni red        

 

1. Potvrđivanje Odluke sa telefonske sjednice od 29. lipnja 2015. godine  



  

2. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za kreditno zaduženje Vojnić – Krnjak 

komunalac d.o.o.  

3. Donošenje Odluke o usvajanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i 

spašavanja za područje općine Vojnić za 2015. godinu 

4.   Donošenje Odluke o prijedlogu kandidata za imenovanje sudaca porotnika za mlade 

Općinskog suda u Karlovcu  

5. Razmatranje i donošenje Odluke o zatvaranju deponije Kokirevo  

6. Razmatranje i donošenje Odluke o davanju ovlasti načelniku Općine Vojnić za 

sklapanje ugovora  

7. Razmatranje Odluke o izmjeni Odluke o naknadama vijećnicima   

 

Dnevni red usvojen jednoglasno  sedam ( 7 ) za .  

 

Točka 1. 

Potvrđivanje Odluke sa telefonske sjednice od 29. lipnja 2015. godine 

 

Nataša Opačić  pojašnjava da po uputama Ministarstva uprave i po tumačenju zakona ne 

postoje telefonske sjednice nego se može telefonom zbog žurnosti pozvati vijećnike da dolaze 

na sjednice . Bilo je ranije krivo tumačenje zakona i telefonske sjednice su se održavale. Sada  

ćemo zato za ovu prošlu sjednicu za koju znademo da je bila nelegalna ići  s ovom točkom 

dnevnog reda , objasnila je gospođa Opačić .  

 

Dragan Bjelivuk kaže da je Odluka sa telefonske sjednice u prilogu  .  

 

Nataša Opačić  pojašnjava da je to pismo podrške Vodovodu i odvodnji , jer su kandidirali na 

javni poziv prema Hrvatskim vodama , tražena je dopuna sa kratkim rokom i zato je išla 

telefonska sjednica . 

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu pa Dragan Bjelivuk daje točku na glasanje  

 

Glasalo se: jednoglasno ( sedam ) 7 za . 

 

Točka 2. 

Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za kreditno zaduženje Vojnić – Krnjak 

komunalac d.o.o 

 

Dragan Bjelivuk kaže da obrazloženje postoji u prijedlogu Odluke i otvara raspravu po 

drugoj točci dnevnog reda . 

 

Drago Vlentić kaže da je u suštini za davanje suglasnosti , ali naglašava da se nama otvara 

samo pitanje naziva našeg Komunalca . Mi dajemo suglasnost , dajemo sve . Krnjak nigdje ne 

učestvuje . Sada ćemo donijeti Odluku ( točka 6. dnevnog reda ) da načelnik može potpisivati 

, a on čini polovinu Skupštine . Na neki način se moramo riješiti Krnjaka , ili oni nas ili mi 

njih . Suglasnost treba dati , zaključuje izlaganje vijećnik Valentić.  

 

Nebojša Andrić napominje da ovu Odluku mora dati i Vijeće općine Krnjak ( misli da je 

njihovo Vijeće već donijelo Odluku ) . 

U komunalcu novi direktor ne troši ni lipu namjenskih sredstava . Do sad to nije bila praksa , 

uvijek se trošilo pa će se namiriti pa se nije namirilo . Da bi bilo likvidno poduzeće i da dalje 

radi trebaju od banke imati dozvoljeni minus. Da mogu neke račune platiti. 



  

Što se tiče Vojnić – Krnjak komunalca d.o.o. kao načelnik obratio se građanima jednim 

pismom u kojem je zamolio da plaćaju svoje račune . U posljednje vrijeme imamo jedan 

bojkot sa plaćanjem računa stanovništva ( ne zna razlog – medijske kampanje ili slično ).. 

Naplata je strahovito pala . Kada bi komunalac samo trećinu svojih potraživanja naplatio , bio 

bi izvan svih problema . Sada su građani izmeću devet stotina i milijun kuna dužni komunalcu 

.Iz tog razloga moli sve vijećnike da razgovaraju sa građanima da se računi moraju platiti . 

Što se tiče točke 6 i ugovora naglašava da je izpregovarao  isključivo za općinu Vojnić . Radi 

se dakle o odvozu našeg smeća . Općina Krnjak će sama dogovarati za svoje smeće .  

 

Nije više bilo zainteresiranih za raspravu pa Dragan Bjelivuk daje točku 2 na glasanje .  

 

Glasalo se jednoglasno : sedam ( 7 ) za .  

 

Točka 3 . 

Donošenje Odluke o usvajanju Smjernica  za organizaciju i razvoj sustava zaštite i 

spašavanja na području Općine Vojnić za 2015. godinu 

 

 

Nebojša Andrić naglašava da smo imali prije par dana inspekcijski nadzor zaštite i 

spašavanja gdje je inspektorica pregledala sve knjige i sve poslovanje i bila je zadovoljna sa 

svim tim . Treba usvojiti još ove Smjernice i to je uglavnom sve i dosta dobro je ustrojeno , 

jer prije izvjesnog vremena nismo imali skoro pa ništa .  

 

Dragan Bjelivuk otvara raspravu po točci 3 dnevnog reda .  

 

Nije bilo zainteresiranih  

 

Daje točku na glasanje   

Glasalo se : jednoglasno sedam ( 7 ) za . 

 

 

Točka 4. 

Donošenje Odluke o prijedlogu kandidata za imenovanje sudaca porotnika za mlade 

Općinskog suda Karlovac 

 

 

Nataša Opačić  kaže da smo već u ovoj godini ( veljača ) ovu točku  imali na dnevnom redu i 

da tada nismo mogli odabrati kandidata jer treba ispunjavati stroge kriterije . 

 

Milica Vučinić – Sipić kaže da pri prijedlogu i odabiru osobe za sudca porotnika treba se 

pridržavati odredaba članka 94, 95, 131 i 135 Zakona o sudovima , te da je za sudce porotnike 

potrebno ispunjavati sve uvjete kao i za sudca ( osim što ne treba imati položen pravosudni 

ispit ) .  

Kriteriji su jedino malo ublaženi jer je rečeno da i jedan broj sudaca bude iz reda 

umirovljenika pod uvjetom da je umirovljenik osoba određene profesije i obrazovanja .  

 

Mladen Matić predlaže  Ivana Bego , Stjepana Bohanek i Nastu Marić . 

 



  

Josip Kurtović  kaže da je sa ove tri osobe obavljen razgovor i pristaju da budu sudci 

porotnici pod uvjetom da budu izabrani  Smatramo da zadovoljavaju uvjete i oni moraju 

potpisati izjavu da se prihvaćaju te dužnosti i čekati dalje provjeru ako ih sud prihvati.  

Inače radi se o dvoje ljudi iz prosvjete ( Stjepan Bohanek i Nasta Marić ) i jedna osoba je 

diplomirani inženjer . Znademo da se radi o osobama koje nisu imale problema sa zakonom  

pojasnio je Josip Kurtović . 

 

Nije više bilo prijedloga pa je Dragan Bjelivuk dao točku na glasanje . 

 

Glasalo se : jednoglasno : sedam ( 7 ) za    

 

Točka 5. 

Razmatranje i donošenje odluke o zatvaranju deponije Kokirevo 

 

Nebojša Andrić  daje uvodno izlaganje i napominje da su na prethodnim sjednicama 

Općinskog vijeća vijećnici bili obaviješteni da je Fond za zaštitu okoliša i energetsku 

učinkovitost naložio sondiranje naše privremene deponije da bi se utvrdilo sadašnje stanje 

stvari i količine smeća na deponiji ( deponirano smeće ) .  

Obzirom da je kapacitet deponije  12 870 kubika sada imamo preko 18 000 kubika na 

deponiji, dakle puno više od planiranog . 

Kada smo saznali rezultate o popunjenosti deponije održan je sastanak u Općini Vojnić , došli 

su predstavnici Fonda , projektanti , izvođači da se vidi što dalje .Od tog dana mi zapravo ne 

bi ni trebali voziti gore smeće.  Na tom sastanku donesena je Odluka da Općina Vojnić mora 

hitno iznaći  rješenje da vozi smeće na neku drugu deponiju koja će je primiti . Napominje da 

je on osobno uspio iz dogovarati da do kraja mjeseca zbog organiziranja ( dok se nađe druga 

lokacija ) da se i dalje vozi na Kokirevo , a od 1. 8. da se vozi negdje drugdje .  

Sada će se morati napraviti izmjena projektne dokumentacije  da se traži nad višenje postojeće 

deponije da bi stala još jedna količina novog otpada kojeg imamo viška da se kompaktira 

kompletan otpad . Nadamo se da će se sve ili skoro sve  što ima sada gore nekako strpati u 

kazetu . Inače sav otpad koji ostane nakon zatvaranja deponije će se morati negdje odvesti i to 

će se morati skupo platiti .  

Što sve ovo u konačnici znači  za Općinu Vojnić i naše građane pita se načelnik Andrić ?  

Znači da mi do sada – građani naše općine i općina – trošak deponije  Kokirevo bio  je nula 

kuna  jer ga nismo nikom  plaćali .  

Dovozili smo smeće iz općine Krnjak gdje smo  naplaćivali negdje 6.000 kuna godišnje . Nas 

će sada koštati skladištenje smeća u Karlovcu na deponiju oko 100. 000 kuna godišnje .  

Mi moramo donijeti Odluku  i ugovor ( što jer točka 6 dnevnog reda ) da se deponija zatvara 

jer bez te Odluke ne možemo kandidirati prema fondovima Europske unije zatvaranje 

deponije  Pošto je deponija zatvorena kad se donese Odluka možemo sredstvima Europske 

unije   80% i 20% Fonda da  to saniramo .  

Nemoguće je sad da bi naši građani platili tu kompletnu cijenu skladištenja ., s tim što ćemo 

imati povećanje cijene za nekih 30% samo zbog prijevoza smeća do Karlovca  i 10. 000 kuna 

skladištenje . Prijedlog je da općina Vojnić podnese trošak plaćanja skladištenja na Ilovcu . 

Načelnik osobno pokušava dobiti pomoć od Županije ( bar dio sredstava da Županija 

pomogne oko toga ) . Trošak prijevoza odavde do Ilovca će ići na teret građana . Od 

01.08.2015. godine cijena odvoza smeća ići će gore . 

Mi smo pet šest godina vozili smeće iz Krnjaka , napunili našu deponiju , pa sad moramo sve 

solidarno platiti .  

Moli da se ne otvara previše diskusije oko komunalca i Krnjaka , jer što je bilo  bilo je . Nama 

nitko nije  iz Krnjaka došao i dovezao smeće . Sve je to išlo demokratskim putem . Vijećnici 



  

koji su demokratski izabrani u Vojniću , predstavnici građana donijeli su takvu odluku . Ta 

Odluka je bila po zakonu , ona se provodila isto kao što je netko donio odluku da na Ilovcu 

prihvati naše smeće  ( ali po drugačijoj cijeni )  . Mi smo bili solidarni i naši građani trebaju 

platiti taj teret solidarnosti .  

Sreća da se uspio nabaviti novi kamion za smeće , jer u protivnom bi ti troškovi bili daleko 

veći . 

Razgovarao je s direktorom komunalca da se oni moraju reorganizirati da se taj kamion puni i 

da pun kamion ide prema Karlovcu ( da se ide 2 puta tjedno -.odvoz smeća  , da se uvedu 

dvije smjene – dnevna i noćna i da se smeće kupi u dvije smjene kako bi se maksimalno 

smanjili troškovi  ) . Uglavnom radi se da bi naši građani plaćali što manje taj trošak .  

Odmah ćemo po današnjem  donošenju Odluke kandidirati skupa sa Fondom za zaštitu 

okoliša prema Europskoj uniji sanaciju . Relativno brzo bi trebao da ide postupak . Imamo 

izmjenu građevinske dozvole , onda se ide u sanaciju , nada se da će već iduće godine biti 

kompletno sanirana deponija .  

Obavijestio je načelnika Općine Krnjak o novo nastaloj situaciji . Vjerojatno će oni svoje 

smeće voziti u Ogulin . Ogulin ima jeftiniji prihvat po toni ( pola su jeftiniji od Ilovca ) . Oni 

ne mogu prihvatiti količinu koliku ima Vojnić , time da je i udaljenost veća i tu je plaćanje 

auto ceste . Radi usporedbe Općina Barilović vozi smeće u Vukovar  zaključuje načelnik 

Andrić .  

 

Jurica Jašinski    pita kad je otvoreno smetlište na Kokirevu . Dobio je odgovor da je to 

bilo1995. godine , a bilo je nešto smeća  i od ranije   

 

Dragan Bjelivuk  ponovo napominje da će na sadašnju cijenu ići povećanje 30%.  

 

Jurica Jašinski kaže da se o Krnjaku  mora razgovarati , jer tu se vidi koja je cijena smeća . 

Oni koji su donosili ( iako je to zakonita Odluka ) su trebali razmišljati i malo se informirati 

kolika je cijena po drugim odlagalištima po kubiku smeća , a ne za 6.000 kuna godišnje 

odlagati smeće iz Krnjaka . Sve je po zakonu , ali je napravljeno na štetu građana općine 

Vojnić to je sigurno .  

 

Luka Užar pita što nakon godinu dana ? 

 

Nebojša Andrić odgovara da nismo mogli dobiti ugovor na duže , međutim ako se ovo bude 

uredno plaćalo dobit ćemo produženje ovog ugovora pod istim uvjetima ili pod uvjetima koji 

budu za sve , jer ovu cijenu plaća i grad Karlovac .  

Dalje je Babina gora – opcija Regionalno smetlište . Donesena je strateška odluka ( zato se i 

zatvaraju sve manje deponije ) . Za Babinu goru čeka se da ministar potpiše da je to strateški 

projekt .Komisija ili Odbor za strateške investicije donijelo je Odluku prije 11 mjeseci koja 

još uvijek nije potpisana . Taj potpis očekuje se svaki dan . Tada će se moći ubrzati neke 

stvari oko imovinsko – pravnih odnosa  . Ima građevinska dozvola , treba da se radi pristupna 

cesta na Babinoj gori .  

Napominje da je skoro bio na Skupštini  zajedničke Županijske (KODOS ) koja će gospodariti 

deponijom  gdje je bio ne zadovoljan da se traži da Jedinica lokalne samouprave financiraju 

kreditom da se uradi pristupna cesta i dio vodospreme . Tražio je da se to kandidira prema 

strukturnim fondovima prema regionalnom razvoju . I neki  drugi načelnici su ga podržali u 

tome , jer ta cesta je u vlasništvu grada Karlovca , ima građevinsku dozvolu ne ovisno o 

deponiji  i ima sve uvjete da se može kandidirati Fondom Europske unije . Iz tog razloga nije 

mu jasan naputak Vlade koji je dat da to nije  puno za nas i da skupimo 7 milijuna kuna i da to 

isfinanciramo .  



  

Uglavnom  plan je da ta deponija – Babina gora  proradi 2018. godine .To će za naše građane 

značiti povećanje cijene . 

Otpad se mora reciklirati, odvajati , a to sve košta i na kraju to sve netko mora platiti .  

Krajnji cilj je da se otpad u kućama odvaja i klasira i da se na kraju plaća prema težini , tako 

da ljudi ne bacaju sve .    

Napominje da je rekao direktoru komunalca da se naprave letci o tome kako se razdvaja , što 

ide u kontejnere . Morat će se zaposliti komunalni redar  koji će to nadgledati i mi ćemo 

morati ići i represivno prema našim građanima . Ako se sve odvoji i posebno deponira , ako se 

hrana stavi da trune za kompost , ostaje veoma malo smeća koje treba da ide na deponiju . Cilj 

je da se svi trudimo zbog ovog krajnjeg rezultata ( malo smeća na deponiju ) .  

 

Drago Valentić  moli ako se može na nekoj od narednih sjednica Vijeća nešto riješiti  sa 

Krnjakom . Načelnik obrazlaže da će 30% poskupiti smeće nama , koliko će poskupiti 

Krnjaku ? Neplaćanje odvoza smeća – misli da će Krnjak dovesti komunalac u stečaj . Ako je 

320 kuna nama , onda će Krnjaku npr. biti 520 kuna . Krnjak nam je strašan problem , omča 

oko vrata , ne samo za komunalac nego i za nas. Mora se raspravljati  o Krnjaku . Vozit će 

smeće isti ljudi isti komunalac . Jedan dan voze u Ogulin , jedan dan u Karlovac . 

Odvojena su poduzeća , trebaju biti i odvojeni i računi .To je jedan od razloga zašto se ne 

plaća smeće . U Karlovcu je na jednom računu i komunalna naknada i smeće i voda i 

odvodnja , a mi po svakom tom računu damo još i 5 kuna u pošti . Mogu biti dva poduzeća  

ali trebao bi biti jedan račun .  

 

Nataša Opačić kaže da je u Karlovcu „ Inkasator „  preuzeo naplatu i mi isto to možemo 

napraviti .  

 

Nebojša Andrić   kaže da su u gradu Karlovcu sve gradske tvrtke  u vlasništvu grada 

Karlovca , mi imamo slučaj da smo mi vlasnici jedne tvrtke – Vodovod i odvodnja , a druga 

tvrtka - nitko nije većinski vlasnik , mi imamo dva vlasnika s jednakim pravima s dvije općine 

zato je to komplicirano. Problem je u vlasničkoj strukturi .  

 

Jurica Jašinski pita koliko će plaćati Krnjak ? 

 

Nebojša Andrić kaže da što se tiče odlaganja smeća on kao načelnik općine Vojnić je 

ispregovarao  da se ono lageruje na Ilovcu – otpad iz Općine Vojnić . Načelnik Općine Krnjak 

pregovara s Karlovce, Ogulinom .....i on će donijeti neku Odluku gdje će se to smeće odvoziti. 

Naše poduzeće Vojnić – Krnjak komunalac d.o.o. ono je dalo prijedlog ove cijene , nemojte 

osuđivati Krnjak . Naše poduzeće je tada  dalo prijedlog ove cijene kad se vozilo smeće iz 

Krnjaka. Općina Krnjak je prihvatila tu cijenu . Cijena je kreirana tu u Vojniću . Kaže da je 

dao zadatak da Vojnić – Krnjak komunalac napravi kalkulaciju koju su oni napravili , a za 

Krnjak će napraviti drugu kalkulaciju i ta kalkulacija će biti ( ovisno dali će oni voziti u 

Karlovac  , Ogulin ili Vukovar )  s tim što mu je Mirko Lovrinović rekao da misli da oni 

fizički ne mogu stići da voze u Ogulin . Prema tome Općina Krnjak će morati tražiti nekog 

drugog da im vozi ili neka kupe još jedan kamion . 

 

Pauza u 13, 49 ( načelnik Andrić otišao do komunalca ) 

Nastavljeno s radom u 13, 52  

 

Jurica Jašinski kaže da je upravo zbog svega toga i pitao koliko će plaćati Krnjak , da opet 

sve ne padne na teret građana Općine Vojnić . 

 



  

Nebojša Andrić kaže da ima kalkulaciju za Općinu Vojnić za Ilovac .  

 

Osnovna cijena jednog člana za smeće , bilo je 15 kuna plus PDV i sad je 29,77 

Za dva člana bila je 20 kuna , sad je 35,72 

Za tri člana bila je 25 , sad je 41, 68  

Za četiri člana bila je 30 , sad je 47, 63  

Za pet članova bila je 35 , sad će biti 53,59 

Znači da će kompletan račun u konačnici  biti skuplji za 30%.. 

 

Osnovna cijena za građane ide gore 100%  , s tim da je Općina uzela na sebe da plati 100 000 

kuna prihvaćanje smeća na Ilovcu da plati .  

 

Jurica Jašinski kaže da se ne zavaravamo jer manjeg plaćanja u budućnosti nema , samo više 

, jer nije mu jasno ako se na jednom mjestu okrupni sve smeće Županije i ako se već u 

kućanstvu rasčlani na taj način bi se uštedjelo  i mogla bi se prodati sirovina . Zašto onda 

toliko skupo ? Reciklaža je ta koja omogućuje  da se to proda i da se dobiju novci .  

 

Predlaže da svi dobiju točne kalkulacije , te da uz prvi slijedeći račun ide i jedno popratno 

pismo građanima i da im se objasni što se desilo i zašto se desilo . Obavezni smo ih 

informirati o tome . Poslije će opet ispasti krivica na nama  

 

Nebojša Andrić kaže da sada Općinsko vijeće donosi Odluku da se zatvara deponija . Sve što 

se tiče komunalnog poduzeća i cijena , Općinsko vijeće ne donosi Odluku  oko cijena nego 

Općinski načelnik potpisuje cjenik koje naše komunalno poduzeće predloži .  

U slučaju da vi smatrate da je to preskupo može se raspisati javni natječaj pa da se  javi bilo 

tko ako će nam jeftinije voziti . Ne znam za takvog da će netko jeftinije voziti svojim 

kamionom nego što mogu komunalci našim kamionom .  

Slaže se da bi trebalo građanima objasniti kao i zbog čega je došlo do povećanja cijena. . 

Cijena odvoza smeća koju smo imali do sada smatra da je bila najmanja u cijeloj Republici 

Hrvatskoj . Sa ovim povećanjem  ponovo ćemo biti među jeftinijima , a najviše zbog toga što 

je Općina preuzela ovaj dio ( 100.000 kuna ) skladištenja .  

 

Boro Matijević  kaže da baš i nije utješno što  smo među jeftinijima  , bar ne do tad dok ne 

razvrgnemo „ ortački „ ugovor sa Krnjakom . Ponovo napominje kao i neki dan na 

Općinskom odboru HDZ da se nađe i dobro plati pravnik koji će razvrgnuti ugovor s 

Krnjakom i onda će se drugačije raditi , jer postojeći ugovor ide samo nama na štetu .  

Pa na kraju napišite i to popratno pismo , stavite na web stranicu to pismo , netko će pročitati 

jer nisu svi elektronski pismeni .  

 

Josip Kurtović  ističe da će se ubrzo vidjeti rasplet što će se sve dešavati sa Vojnić- Krnjak 

komunalcem . Vojnić – Krnjak komunalac mora predložiti cijenu za općinu Vojnić  odvoza 

otpada – ukalkulirati troškove i cijenu odvoza otpada za općinu Krnjak kad bude znala s kim 

će općina Krnjak potpisati ugovor . .  

Na cijenu Općinska vijeća i  jedne i druge Općine trebaju dati suglasnost . Ukoliko ona ne 

daju suglasnost ( a ta cijena treba biti ekonomska ) s time da općina Vojnić pristaje da cijenu 

skladištenja otpada  na Ilovcu sufinancira iz svog proračuna .Ukoliko ona ne bude ekonomska 

Vojnić – Krnjak komunalac ne zaustavljivo ide prema dolje ( propast ili stečaj ) . To u neku 

ruku može biti dobro da se izvučemo iz toga ugovora koji za nas nije dobar ,  pa da sa istim 

ljudima i svojim strojevima osnujemo drugo poduzeće i krenemo iz nova .  



  

Moguće je da te cijene budu ekonomske i da ih prihvati Općinsko vijeće i da to dalje 

funkcionira  ( malo je problem zajedničkog kamiona ). Ubrzo će se sve znati . Problem je da 

je građanima teško objasniti zašto ta cijena .Rukovodeća struktura komunalca treba sebi dati 

truda i otići među građane i objasniti – razdvajanje smeća da ga bude što manje da bi što 

manje kubika bilo na Ilovcu . Treba se objasniti ljudima da će za dvije , tri godine odlagalište 

biti na Babinoj gori za sve Općine koje gravitiraju Karlovačkoj županiji , da smo u sustavu 

Europske unije i da se na taj način platiti  , da je to na kilogram i da bi mi smanjili te troškove 

moramo voditi računa o tome gdje god možemo da odvojimo  smeće., zaključuje izlaganje 

gospodin Kurtović .  

 

Nebojša Andrić kaže da ne vidi nekog razloga sada da se sa Krnjakom mora razvrgnuti 

ugovor za u buduće . Po njemu je najveći problem zajedničke tvrtke , nabavka nove imovine   

, jer Krnjak niti želi niti može da prati Općinu Vojnić  u nabavci nove opreme  za komunalac . 

Mi sada nabavljamo novu traktorsku prikolicu za komunalac. Moramo platiti PDV , jer ako je 

kupimo da ona bude vlasništvo komunalca koji ima pravo povrata PDV , onda automatski 

pola te prikolice pripada općini Krnjak . S tog razloga mi ćemo je kupiti da ona bude 

vlasništvo Općine , a ne komunalca i mi 25% svaki stroj plaćamo skuplje zato što smo u tom 

ugovoru. To je po njemu jedan od najvećih razloga  i razlog je tih upravljačkih prava i što  se 

nikad ne zna tko će biti načelnici tih Općina gdje mora biti konsenzus . Obojica moraju 

donijeti Odluku za Skupštinu jer nemamo nad polovičnu većinu .  

Što se tiče odvoza otpada općina Krnjak nama nije kriva . Čak mu je načelnik par puta i rekao 

. „ Vi ste donijeli Odluku za cijenu smeća , nisam ja . Koliko ste tražili toliko smo platili“. 

'“Gospodin Andrić kaže da je u ovoj prostoriji Odluka donesena i da nemoj nikog kriviti .“ 

Građani moraju znati da nam za ovo povećanje nije kriva Općina  Krnjak , nego su krivi 

Općinski vijećnici ove Općine koje su oni izabrali i koji su donijeli takvu Odluku .  I sam je 

tada bio vijećnik i napominjemo da će se doći u situaciju u koju se došlo .  

Garantira dok je član Skupštine komunalca da komunalac nikom neće više raditi za bagatelu 

kao što je bilo do sada Cijene koje budu formirane bit će tržne cijene , gdje komunalac neće 

ići u gubitak . Do sad su pojedini direktori tvrdili da oni nisu bili u gubitku što se tiče  Općine 

Krnjak , a on misli da jesu bili 

  

Jurica Jašinski  pita dali postoji ugovor s Ministarstvom okoliša ( zašto to nije priloženo ) . 

Nije mu jasno zašto se insistira na zatvaranju kad Babina gora nije riješena .  

 

Nataša Opačić odgovara da piše koliko deponija prima otpada i da mi ne možemo mijenjati 

projekt . 

 

Nebojša Andrić kaže da je donesen zakon na nivou države da se sva lokalna odlagališta 

otpada moraju zatvoriti u određenom periodu i da nema izrade novih lokalnih deponija nego 

se moraju zatvarati postojeće i raditi regionalno . Naša deponija je projektirana prema 

pokazateljima ranije , da zadovolji potrebe do 2015 godine kad se ova deponija trebala 

otvoriti 2015 ili 2016 . To se sve prolongiralo .  

Već 5-6 godina vozimo smeće iz Krnjaka  čime smo gore podigli za par tisuća kubika i probili 

plafon . Osim toga nama je inspekcija naložila da se mora slojem zemlje prekriti to smeće da 

ne bi došlo do samo zapaljivanja i to je redovito zatvarano zemljom , tako da gore imamo par 

kubika zemlje koja nije bila , kad je projektirano . To su osnovni razlozi zbog kojih naša 

deponija ne zadovoljava . Ona se tlocrtno ne smije više proširivati jer mi imamo česticu 

formiranu , imamo prostorni plan deponije , imamo otkupljeno zemljište . Radit će se izmjena 

tehničke dokumentacije da se nadvisi deponija maksimalno . da bi potrpali ovo smeće koje je 

već gore .Nije postojala opcija da mi tu smeće dalje odlažemo .  



  

Bilo kakvo dalje odlaganje na deponiji isključivo pada na teret lokalne samouprave , a tu su 

milijuni u pitanju . Ako je donesena Odluka da je deponija zatvorena , možemo je kandidirati , 

gdje Općina Vojnić neće snositi trošak . Sanaciju će vršiti Europska unija i Fond ( 80%-20% ) 

. 

Općina Vojnić će vjerojatno morati financirati geodetu , izmjenu tehničke dokumentacije , 

razne komisije i pristupne ceste . Sve što nije u deponiji ponovo će pasti na teret općine 

Vojnić , ali to je opet manje Ovo je za nas najprihvatljivija varijanta zaključuje načelnik 

Andrić . 

 

Jurica Jašinski kaže da što se tiče ugovora o odlaganju sa Čistoćom kaže da za njega neće 

glasati . Smatra da je ugovor napravljen štetan iz razloga što tu sklapa Čistoća i Općina Vojnić 

ugovor . Smatra da je trebala sklapati čistoća i Vojnić – Krnjak komunalac . Automatski je 

25% manja cijena .  

 

Nebojša Andrić odgovara da ako Vojnić – Krnjak komunalac  sklopi ugovor onda  će Vojnić 

- Krnjak fakturirati općini Vojnić ili građanima račune , a Vojnić – Krnjak komunalac opet 

mora obračunati PDV . U konačnici PDV se mora platiti.  

 

Nije bilo više zainteresiranih za raspravu pa Dragan Bjelivuk daje točku8 5 na glasanje  

 

Glasalo se  : 6 ( šest ) za  

                    1 ( jedan ) suzdržan  

 

 

Točka 6. 

Razmatranje i donošenje Odluke o davanju ovlasti načelniku Općine Vojnić za 

sklapanje ugovora 

 

 

Dragan Bjelivuk naglašava da je ova točka usko povezana sa točkom 5 o kojoj se opširno 

raspravljalo pa točku 6 daje na glasanje 

 

Glasalo se : šest ( 6 ) za  

                    jedan ( 1 ) suzdržan  

 

Dragan Bjelivuk prije prelaska na točku 7 daje pauzu  

 

Pauza u 14, 20  

U 14, 30 sati u vijećnicu ušlo 6 vijećnika i to Dragan Bjelivuk , Boro Matijević , Luka Užar , 

Drago Valentić , Jurica Jašinski  i Mladen Matić  ( bez Esmire Galijašević )  

 

Pošto nije bilo kvoruma o točci 7 se nije raspravljalo pa je 20 sjednica Općinskog vijeća 

završila u 14, 35 sati . 

 

 

Zapisnik vodila                                                                                         Predsjednik Vijeća  

Milica Vučinić – Sipić                                                                             Dragan Bjelivuk  

 

 

 


